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Geachte raadsleden,

In de raad van februari jl. heb iktoegezegd dat de evaluatie cameratoezicht voor de

zomervakantie naar de raad zou worden gestuurd (T17124). De Rapportage Evaluatie

Cameratoezicht, opgesteld door het Centrum voor Criminaliteit en Veiligheid (CCV) is

bijgevoegd.

Samenvatting evaluatie
Volgens de evaluatie is het carneratoezicht in Hilversum proportioneel. Verder blijkt dat het

cameratoezicht een toegevoegde waarde heeft: veel onveiligheid wordt voorkomen en het

carneratoezicht is een niet te missen aanvulling op het menselijk toezicht tijdens het uitgaan.

Camera's zijn subsidiairlaanvullend op andere maatregelen; ze worden ingezet in combinatie

met andere vorTnen van toezicht.

De camera's ondersteunen het preventieve toezicht op straat omdat ze fungeren als extra

ogen. Politiemensen kunnen slechts op één plek tegelijkzijn, terwijl de observant via de

monitoren 26 locaties kan waarnemen. Daarnaast ondersteunen de camera's de

veiligheidsprofessionals bij bijvoorbeeld het doorgeven van een signalement.

Privacy
Bij de uitvoering van cameratoezicht volgt de gemeente Hilversum de daarvoor geldende

privacyrichtlijnen. Zo worden de camerabeelden uitgekeken door daartoe bevoegde

observanten. De camerabeelden worden na maximaal2S dagen (vier weken) gewist. Het

carneratoezicht vindt plaats onder operationele regie van de politie. Camerabeelden bij of in
woningen worden onzichtbaar gemaakt en bij alle ingangs-/ uitvalswegen worden bezoekers

geinformeerd door middel van borden over de aanwezigþeid van camera's.

De camera's worden door bewoners en bezoekers niet als een inbreuk op de persoonlijke

levenssfeer ervaren, blijkt uit het onderzoek. Yanaf 2012 zijn hierover geen klachten bij mij
binnengekomen.

Uit het onderzoek blijkt ook dat de veiligheidspartners erg tevreden zijn over de wijze
waarop in de gemeente wordt samengewerkt op het gebied van een veilig uitgaansklimaat.

Aandacht voor de borging van deze samenwerking is van essentieel belang. Het is dan ook

belangrijk hierin de komende periode te blijven investeren.
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Vervolgproces
Mede gelet op de uitkomst van de evaluatie ben ik voornemens het college voor te stellen het
cameratoezicht zoals dat nu in het centrum plaatsvindt te continueren en met een jaar te
verlengen, en dit onderwerp ter advisering aan te melden voor agendering in de commissie
Economie en Bestuur van 13 september 2017. De onderzoekers van het evaluatierapport
kunnen het onderzoek met een presentatie nader toelichten.

In diezelftle vergadering wil ik ook graaghet onderwerp flexibel cameratoezicht bespreken.
Door een wijziging van de Gemeentewet per 1 juli 2016 vervallen de vereisten van
(nagel)vaste bevestiging van camera's en van de aanwijzing van exacte cameralocaties.
Daardoor kunnen ook flexibele camera's worden ingezet, die binnen aaîgewezen gebieden
snel en eventueel voor een korte periode kunnen worden geplaatst of verplaatst. Daarmee
worden de mogelijkheden van carneratoezicht vemrimd, hetgeen vooral van belang is bij zich
verplaatsende jongerenoverlast en bij evenementen en demonstraties. Uiteraard binnen de
wettelijke kaders van de APV en de Gemeentewet. Ik verwacht hierover een open discussie
met u te kunnen voeren.

Ik ben erg benieuwd naar het advies van de leden van de raadscommissie over het
Evaluati erapport camer ato ezicht.

Hoogachtend,
de burgemeester van Hilversum

a

P.I. Broertjes


